
Referat fra brugerrådsmøde i GIC 14. maj 2024 

 
Deltager:  Jørgen Nielsen (formand), Henrik Perregaard (IFK), Brian Lemmeke (Greve 

Fodbold), Pernille Brinc (Greve Strand Badminton), Liva Justesen (Greve Tennis), 

Merete Woll (Greve Bridgeklub), Sussie Busk Hansen (Greve Gymnastik og 

Trampolin (Jette Nielsen (Op på dupperne), Ronni Mark Nielsen (Greve Håndbold), 

Britt Berantzino (Greve Linedance), Helle Nielsen (Greve Trim), Preben Larsen 

(Greve Bordtennis) 

Afbud:  Greve Atletik  

Gæst:   Kultur- og Fritdschef Henrik Duus Rosengreen 

Referent:  Bodil V. Nielsen (Kultur & Fritid) 

 
1. Registrering af repræsentanter. 

Se ovenstående.  

 

2. Godkendelse af dagsorden. Jeg har ikke modtaget ønsker fra foreningerne. 

Godkendt.  

 

3. Præsentation af den nye enhedschef for Kultur of Fritid Henrik Duus Rosengreen. 

Taget til efterretning.  

 

Foreningerne må godt henvende sig direkte til Henrik på tlf. 21 18 98 90 eller mail 

hedr@greve.dk. Dog kan det ikke forventes, at Henrik løser alle opgaver men at 

medarbejderne i Kultur & Fritid tager sig at mange ting.  

 

Der er ansat ny medarbejder - Catrine Eilersen – som starter 1. juni 2024.  

Catrine skal betjene brugerne i GIFC og vil få arbejdsplads i GIC. Dog vil hendes 

arbejdstid blive fordelt mellem fysisk tilstedeværelse i GIC og på rådhuset.  

Catrine kommer fra en lignende stilling i en anden kommune og har dermed kend-

skab til blandt andet Winkas, HallMonitor mv.  

 

Kultur & Fritid er dermed bemandet fuldt ud. 

 

4. Præsentation af langsidens nye forpagterpar og deres koncept. 

Christian Christensen og Helle Fredslund er henholdsvis skolelærer og socialrådgi-

ver af profession.  

 

Nu driver de Værkstedscentret Tårnfalkevej som er et beskæftigelsestilbud til ledige 

borgere som ikke kan honorere de krav der er i en virksomhedspraktik eller på en 

uddannelsesinstitution.  

I den forbindelse samarbejdes der med flere kommuner på vestegnen. 

Cafe Langsiden vil dermed indgå som en del af ”Erhvervskøkken” værkstedet og vil 

således blive betjent af folk som ønsker, at være indenfor faget. Der er ansat en kok – 

Michael - som forestår undervisning af tilknyttede borgere.  

 

Christian vil være daglig leder.  

 

Intentionen er, at Cafe Langsiden skal være et sted hvor man mødes før og efter akti-

viteter samt et sted hvor man er sammen med venner, kollegaer mv.  
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Christian og Helle har hørt mange historier om fortiden men vælger, at kigge fremad 

og føler sig taget godt imod af både Greve Kommune og brugerne på GIC og de glæ-

der sig til, at komme i gang.  

 

Man ønsker, at støtte op om foreningernes aktiviteter og ser sig selv som et service-

organ for foreningerne.  

Ideer/ønsker til arrangementer/aktiviteter/menu modtages derfor meget gerne.   

 

Cafe Langsiden er forpligtet til at holde åbent fra 1. august 2024 men der afholdes 

allerede åbningsreception 1. juni 2024 hvor Borgmesteren kommer forbi.  

Der vil være lukket i juli måned.  

 

Åbningstiden vil mandag – fredag være kl. 9.00 – 22.00. Hvis det viser sig, at det 

fulde tidsrum ikke benyttes, kan det ske, at der ændret på dette.  

I weekenden vil der være åbent kl. 10.00 – 16.00.  

 

Mandag, onsdag og torsdag vil der være mulighed for at købe dagens ret og smørre-

brød. Dette kan udvides til flere dage hvis der er efterspørgsel.  

Dagens ret offentliggøres for en uge ad gangen.  

 

Cafe Langsiden vil være synlig på Facebook samt instagram.  

  

Kontakt kan ske enten telefonisk på 26 85 27 07 eller pr. mail info@cafelangsiden.dk 

og der kan forventes svar samme dag.  

 

Bestilling af spisning for en større gruppe kan ske med 24 timers varsel.  

 

Der opfordres til, at der annonceres med menuen ved f.eks. badmintonhal mv. såle-

des, at brugere som ikke naturligt kommer forbi Cafe Langsiden kan se den.  

I den forbindelse blev det fortalt, at der er planer om brug af baristavogn således, at 

brugere på udearealer også kan betjenes.   

 

5. Status på igangværende projekter fremlægges af Ronni. 

 

Der er sket en omorganisering således, at Ronni nu er formand for FU mens Jørgen 

fortsat er formand for Brugerrådet i GIC. 

  

GIFC gik ud af regnskabsår 2023 med et mindre forbrug på 456.000 kr. Dette beløb 

har Byrådet ekstraordinært godkendt overført til 2024.  

 

Følgende projekter er gennemført/gennemføres i 2024:   

- flere cykelstativer.  

- der udskiftes til nyt låsesystem på hele GIC. Center for Teknik & Miljø er medfi-

nansierende.   

- renovering af to tennisbaner 

- blænding af vinduer ved ”det røde gulv” ved påsætning af folie 

- reklameskilt ved Lillevangsvej er fjernet  

- nye møbler til Cafe Langsiden 

- blå stole i hal 1 

- ny dør ved hal 3 

- omlægning af fliser ved stadion 

- nyt låsesystem i Fitness 

- scoringstavle i hal 1 og flytning af tavle fra hal 1 til hal 2 
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- 72 tribunesidepladser ved stadion 

- afskærmning med beplantning mv. mellem p-plads og vej 

- ny bordplade og lys på dommerpult i hal 2 

- afskærmning med gardin ved ”det røde gulv” 

 

De nævnte indendørs projekter er udført/igangsat mens de udendørs projekter vil 

blive udført efter 1. september 2024.  

 

Der er fortsat udfordringer med nyt lys i hal 2 som ikke virker optimalt. Der er pro-

ces i gang for udbedring.  

 

Gulvet i hal 1 skal endnu engang repareres hvilket vil ske i løbet af sommerferien.  

FU er i dialog med Center for Teknik & Miljø ift. gulvet i hal 1’s tilstand. I den for-

bindelse har Teknologisk Institut været fordi og vurderet gulvet. Der afventes rap-

port men den umiddelbare forventning er, at gulvet bør udskiftes indenfor kort tid.  

   

Foreningerne er velkomne til at fremsende ønsker til nye tiltag løbende.  

 

  Der var stor ros til FU ift. alle de projekter som gennemføres.  

 

 

6. Orientering omkring ny kunststofbane og fremrykning af fodboldhusets renovering. 

Greve Fodbold ønsker ny kunststofbane (nr. 3) og har i samarbejde med Karlslunde 

IF fremsendt ansøgning til Greve Kommune hvoraf fremgår, at man hver især vil 

medfinansiere med 2,5 mio. kr.  Jørgen og Ronni er medunderskrivere på ansøgnin-

gen. Herudover har Greve Fodbold ansøgt om kommunegaranti.  

 

Der arbejdes på at få fremrykket etablering af nyt fodboldhus til 2025. Der arbejdes 

videre med det projekt som allerede ligger og fremsættes dermed ingen nye ønsker.  

 

7. Eventuelt.  

Der blev spurgte om kravet om opdatering af adgangsbrikker hver 30. dag ændres.  

Svaret herpå er, at der af sikkerhedsmæssige årsager skal ske, opdatering hver 30. 

dag. 

 

Der blev spurgt om hvornår banderne til fodbold bliver fjernet.  

Spørgsmålet tages op på næste FU møde.  

 

Greve Fodbold ønsker skiltning ved kunstbanerne om ”God opførsel”. 

Der er store udfordringer med unge mennesker som opholder sig på og ved banerne 

(kørsel med knallerter og støj)   

Der bliver ikke låst indtil banerne og hvem gør hvad ift. vedligeholdelse af banerne. 

Vedligeholdelse af banerne henhører under Grøn kontrakt. Spørgsmålene tages op 

på næste FU møde.   

 

Greve Trim har fået opsagt aftale om anvendelse af garage ved Greve Borgerhus 

pga. at der skal bygges ny daginstitution.  

Både FU og Kultur & Fritid er vidende om udfordringen og der arbejdes på at finde 

en løsning.  

Evt. kan tidligere Park & Vej depot anvendes (der vil være adgang til vand ved fod-

boldhuset).  

 



Der er usikkerhed omkring proceduren for ansøgning om overnatning.  

Regler og beskrivelse af procedure sendes ud til foreningerne.  

 

 

 

 

 


